

PRESS RELEASE ARCHIVE VOL.1

Asset Protection Investment Group / 恒信国际集团

STRATEGIC PUBLIC RELATIONS ARCHIVE

EN

This document, **PRESS RELEASE ARCHIVE VOL.1**, represents the official record of Asia Pacific International Group's public communications. It consolidates announcements that highlight our growth strategy, international collaborations, financial insights, and commitment to corporate social responsibility.

Through structured and multilingual press releases, we have reinforced our image as a trusted global investment banking institution. Each release serves not only as a communication tool but also as a foundation for shaping perceptions among stakeholders, regulators, and the wider international community.

中文

本资料《新闻稿存档 Vol.1》系统收录了恒信国际集团的官方对外发布，涵盖公司战略、国际合作、金融洞察与社会责任。

通过结构化、多语言的新闻稿发布，我们不断强化作为国际投资银行的可信形象。

每一篇新闻稿不仅是信息传递的工具，更是塑造利益相关者、监管机构与国际社会认知的重要基础。

日本語

本資料「Press Release Archive Vol.1」は、恒信国际集团が実施してきた公式広報活動を体系的にまとめた一次資料です。成長戦略、国際協力、金融インサイト、CSR への取り組みを幅広く発信し、国際社会における信頼と認知を高めてきました。当社のプレスリリースは、単なる広報にとどまらず、投資銀行としての存在感を確立する戦略的な基盤となっています。

MAJOR ANNOUNCEMENTS COVERED IN VOL.1

EN

- **Annual Report Vol.1** – Provided comprehensive forecasts on FX markets, global M&A trends, and regional economic growth.
- **CSR Report 2025** – Outlined key contributions in education, community safety, and environmental responsibility.
- **Global Market Research Vol.1** – Delivered regional insights with emphasis on Asia-Pacific, including trade and capital flow dynamics.
- **Investment Banking Insight Vol.1** – Presented analysis on cross-border M&A and capital markets, offering guidance to corporate leaders.
- **FICC & EQ Insight Vol.1** – Examined trends in fixed income, currencies, commodities, and equities.
- **Leadership Messages** – Featured official statements from executives, highlighting strategic priorities and global positioning.

中文

- **年度报告 Vol.1** — 涵盖外汇市场预测、全球并购趋势及区域经济增长展望。
- **CSR 报告 2025** — 总结教育、社区安全及环保方面的重要贡献。
- **全球市场研究 Vol.1** — 重点分析亚太地区的贸易与资本流动。

- **投行洞察 Vol.1** — 深入解读跨境并购与资本市场, 为企业高层提供参考。
- **FICC & EQ 洞察 Vol.1** — 涵盖固定收益、货币、大宗商品与股票市场趋势。
- **领导致辞** — 高层管理团队的官方声明, 明确战略方向与全球定位。

日本語

- **年次報告 Vol.1** — 為替市場見通し、グローバル M&A 動向、地域経済成長予測を網羅。
- **CSR レポート 2025** — 教育、地域安全、環境分野での取り組みを公表。
- **グローバル市場調査 Vol.1** — アジア太平洋地域を中心に、貿易・資本フローを分析。
- **投資銀行インサイト Vol.1** — クロスボーダーM&A や資本市場の動向を分析。
- **FICC & EQ Insight Vol.1** — 債券、通貨、コモディティ、株式市場の最新トレンドを提示。
- **リーダーシップメッセージ** — 経営陣による公式声明、戦略的優先事項と国際的立ち位置を明確化。

STRATEGIC SIGNIFICANCE OF OUR PRESS RELEASES

EN

Our press releases fulfill three core strategic functions:

1. **Credibility & Transparency** – Providing first-hand data to establish market trust.
2. **Global Reach** – Publishing in English, Chinese, and Japanese to engage a wider audience.
3. **Brand Leadership** – Demonstrating consistency and positioning APIG as a leader in investment banking and global finance.

中文

我们的新闻稿承担三大核心战略职能：

1. **可信与透明** — 提供一手数据，树立市场信任。
2. **全球覆盖** — 以英文、中文、日文多语言发布，扩大受众群体。
3. **品牌领导力** — 持续发布，确立恒信国际集团在投行与全球金融领域的领导地位。

日本語

当社のプレスリリースは、次の3つの戦略的役割を担っています。

1. **信頼性と透明性** — 一次情報の提供により市場の信頼を確立。
2. **国際的到達力** — 英語・中国語・日本語での発信により幅広い層へ情報を拡大。
3. **ブランドリーダーシップ** — 継続的な発信により、投資銀行・国際金融のリーダーとしての地位を強化。

HIGHLIGHTS OF STAKEHOLDER ENGAGEMENT

EN

- Joint initiatives with regional financial institutions.
- Thought leadership through global conferences and forums.
- Strong collaboration with academic and research partners.

中文

- 与区域金融机构的联合计划。
- 通过全球会议与论坛展现思想领导力。
- 与学术及研究机构保持紧密合作。

日本語

- 地域金融機関との共同プロジェクト推進。
- 国際会議・フォーラムでのリーダーシップ発信。
- 学術機関・研究機関との連携強化。

OUTLOOK FOR VOL.2 AND BEYOND

EN

The next volumes will further expand coverage, including:

- Deeper Market Insights
- Private Banking Reports
- Emerging Technology & FinTech Updates
- Recruitment & Talent Branding Materials
- Featured Topics on ESG and Sustainable Finance

中文

后续版本将进一步扩展，包括：

- 更深入的市场洞察

- 私人银行业务报告
- 新兴科技与金融科技动态
- 招聘与人才品牌建设资料
- ESG 与可持续金融专题

日本語

今後の Vol.2 以降では、以下の内容を追加予定です。

- 市場インサイトのさらなる深化
- プライベートバンキングレポート
- 新興技術・フィンテック関連情報
- 採用・人材ブランディング資料
- ESG・サステナブルファイナンス特集

OFFICIAL CHANNELS

- Official Website / 官方网站 / 公式サイト
<https://api-group.org>